
Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 
dňa 14.decembra  2016

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––

Prítomní:       Starosta obce: Ing. Martin Mach

Členovia OZ:    Prítomní:                 Ing. Ján  Pšenák

  Ing. Ondrej Novosad

Ing. Ľubomír Michalík

                                     Peter Hošek

                                     Ján Žák                                      

Neprítomní :  Ing. Michaela Adamcová - ospravedlnená

                                                                              Bc. Miroslava Kumová -   neospravedlnená

Overovatelia zápisnice:             Peter Hošek

 Ján Žák

Kontrolórka obce:  JUDr. Jana Pšenková,  PhD.

P r o g r a m  :

1.  Zahájenie

2.   Kontrola uznesení

3.   Separovanie v obci a zber komunálneho odpadu v roku 2016- informácia

4.   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Motešice  na I.polrok 
2017

5.   Došlá pošta

6.   Rôzne

7.   Záver



 1. Zahájenie – otvorenie zasadnutia

Otvorenie zasadnutia vykonal starosta obce Ing. Martin Mach. Privítal prítomných 
a oboznámil ich s programom. Program bol jednohlasne schválený a  pokračovalo sa podľa 
jednotlivých bodov programu. 

2. Kontrola uznesení

P. starosta prečítal prijaté uznesenia z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 

30.11.2016.

U Z N E S E N I E č. 209/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
b e r i e     n a     v e d o m i e
kontrolu uznesení  zo zasadnutia OZ zo dňa 30.11.2016,
všetky uznesenia boli splnené a vzaté na vedomie.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 5 poslancov, za: 5, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.

3.   Separovanie v obci a zber komunálneho odpadu v roku 2016- 
informácia

P. starosta oboznámil poslancov OZ o separovaní v obci a zbere komunálneho odpadu

v roku 2016. Na  území našej obce sa vyseparovalo veľké množstvo odpadu / v januári presné

čísla za rok 2016 /, triedime niekoľko komodít  papier, sklo, plasty, tetrapaky, kovové obaly, 

elektroodpad, pneu, šatstvo, batérie. Kontajnery sú rozložené na jednotlivých miestach  tzv. 

hniezdach.  Frekvencie vývozov nepostačujú a tým vzniká neporiadok v okolí kontajnerov. 

Na jar 2017 budeme rokovať so zbernou spoločnosťou a ak sa nezmení frekvencia vývozu 

kontajnerov na triedený odpad  bude obec nútená hľadať novú spoločnosť. Taktiež 

veľkokapacitný kontajner za kultúrnym  domom je neustále plný, vyvážame ho raz za mesiac,

niekedy i dvakrát. Peniaze, ktoré vyberieme za komunálny odpad od občanov  nepostačujú na 

pokrytie nákladov za vývoz a uloženie  komunálneho odpadu.  V budúcnosti  sa budeme 

musieť zaoberať aj poplatkom za komunálny odpad od občanov.

U Z N E S E N I E č. 210/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
b e r i e     n a     v e d o m i e
informáciu  o separovaní  v obci a zber komunálneho odpadu v roku 2016.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 5 poslancov za: 5, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.



4.  Plán kontrolóra obce na rok 2016

P. kontrolórka obce  predložila  poslancom „ Plán kontrolóra obce na prvý polrok 2017.“
Plán  je vypracovaný  písomne a je prílohou zápisnice.                   

U Z N E S E N I E č. 211/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  
 j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e.
„Plán kontrolóra obce na prvý polrok 2017.“

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 5 poslancov, za: 5, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.       

5. Došlá pošta

- Rekonštrukcia cesty na trase Trenčianska Teplá -Dežerice žiadosť o vyjadrenie
poslanci OZ pripomienkovali  projekt na rekonštrukciu cesty v našom katastrálnom území a 
vyjadrovali svoje pripomienky k uvedenému projektu. Pripomienky budú postúpené 
investorovi.

6. Rôzne

p. Hošek – potreba rekonštrukcie kuchyne 

p. Hošek navrhuje uviesť do prevádzky kuchyňu v KD premiestniť elektrickú rúru z 
kuchynky pri KD  do KD , v prípade nefunkčnosti  zakúpiť novú, zakúpiť nový plynový 
sporák a najdôležitejšie vybavenie, doriešiť odsávanie a tým sfunkčniť kuchynku v KD.
P. starosta navrhuje p. Hoškovi vypracovať návrh na umiestnenie jednotlivých kuchynských 
zariadení, konkrétne riešenie kuchyne v KD.

7. Záver

Program bol vyčerpaný, zasadnutie OZ bolo ukončené.

Overovateľ: Overovateľ: Starosta obce:       
Ján Žák                                    Peter Hošek                                       Ing. Martin Mach

Zapísala   19.12.2016   Kopecká  Alena


